

M**MIGISHA PIERRE***Common counsellor of Anderlecht*

Belgium



© CREDIT PHOTO

Pierre MIGISHA was born in 1971 in Louvain (Belgium), to Congolese parents. Passionate about sports and writing, he studied journalism and communication and obtained his master's degree in 1994 at the Université libre in Brussels. This led him to begin his career as a sports freelancer for La Libre Belgique (1989), Canal + (1990) and the daily newspaper Le Soir (1990). In 1990 he was also a reporter for RTL-TVI. The sports commentator was distinguished by his versatility and was broadcast for 19 years on the television, the internet as well as on the small screen. He took a two-year break in 1998 to take the post of deputy manager of communication and spokesperson for the organisation of Euro in 2000. After his great career as a sports commentator, Pierre set himself a new challenge and entered politics. In 2009, he joined the cdH and was a candidate for the regional elections in Brussels and the European parliament. He was elected to the parliament of the Brussels-Capital Region with more than 3,400 votes, and took up the role. In Europe, he received 25,912 votes. In 2012, he ran for the municipal and provincial elections in Anderlecht. Candidate on a cartel list (cdH - PS - spA), he was elected as communal councillor.

Pierre then received a license to be a licensed player agent and since 2013, is a UEFA match agent and before becoming an agent of FIFA matches in 2015. Furthermore, since 2014, he has been spokesperson for Brussels Secretary of State Bianca Debaets at the Brussels Regional Public Service. ☺

2013 - He fills the sporting agent position

2009 - He works on policy within the cdH

1990 - He becomes regular sporting commentator on the RTL-TVI



© CREDIT PHOTO

2013 - Il remplit les fonctions d'agent sportif

2009 - Il entre en politique au sein du cdH

1990 - Il est un des commentateurs sportifs attitrés de RTL-TVI

MIGISHA PIERRE*Conseiller communal d'Anderlecht*

Belgique

Pierre MIGISHA est né en 1971 à Louvain (Belgique), de parents congolais. Passionné de sport et d'écriture, c'est vers des études de journalisme et de communication qu'il se tourne et obtient son master en 1994 à l'Université libre de Bruxelles. Ce qui l'amène à commencer sa carrière comme pigiste sportif pour La Libre Belgique (1989), Canal + (1990) et le quotidien Le Soir (1990). En 1990, on le retrouve aussi comme journaliste-reporteur pour RTL-TVI. Le commentateur sportif se distingue par sa polyvalence, on le retrouve pendant 19 ans sur les ondes, la Toile comme sur le petit écran. Il fait un break de deux ans en 1998 pour prendre le poste de manager adjoint de la communication et porte-parole de l'organisation de l'Euro 2000.

Après cette belle carrière de commentateur sportif, Pierre se lance un nouveau challenge et entre en politique. 2009, il rejoint le cdH et est candidat aux élections régionales à Bruxelles et les Européennes se tenant cette même année. Il a été élu au parlement de la Région de Bruxelles-Capitale avec plus de 3 400 voix, et est investi au Parlement bruxellois. À l'Europe, il recueille 25 912 voix. En 2012, il se présente aux élections communales et provinciales à Anderlecht. Candidat sur une liste de cartel (cdH - PS - spA), il est élu conseiller communal.

Le conseiller communal d'Anderlecht obtient une licence pour être agent de joueur agréé et depuis 2013 Pierre est agent de match UEFA puis 2015, agent de match FIFA. Depuis 2014, il est porte-parole de la secrétaire d'état bruxelloise, Bianca Debaets, au service public régional de Bruxelles. ☺

M